

Announcement

1. Due to many discussions and misunderstanding about church direction of small group or fellowship and/or church expectation of mall group or fellowship leaders, repeated every time of year when we need to elect PICs for these small groups or fellowships, Deacon Board has decided to hold a Fellowship/Small Group Co-workers Training on 11/08 Sat. 10:00 - 12:00. Pastor Cheng will share with co-workers: 1. Stages of small groups, 2. Roles and personal life of small group leaders, 3. Covenants in small groups, 4. Selecting a passage for study and etc. Brothers and sisters who belong to or not yet belong to any of these small groups or fellowships are encouraged to attend. Church hopes that more participation to small group or fellowship or better commitment to be their leaders can result from better understanding. If interested, please register with new Fellowship Deacon Kai for the preparation of training materials.
2. Want to be a Christ's disciple? Want to be able to lead people to Christ? Brothers and sisters who are interested in Church's 1st session of Discipleship Training, please contact Pastors for information and registration ASAP.
3. Want to improve your serve? Want to be able to help new Christian? Brothers and sisters who have completed 1st session of Discipleship Training, Pastor Cheng will follow-up with new training sessions on a selective basis. A new training includes Devotion Training, Discerning God's Will, Apologetics, Exegesis (I) and is scheduled to start in December.
4. 11/9 will be the Church Clean-up Day. Assignments will be posted. Please come prepared.

SFCC Prayer Meeting

Church prayer meeting schedule has been changed to Wed. evening 7:30, Seattle area prayer meeting @ church; Eastside area prayer meeting @ St. Peter church (Bellevue – NE 8th & 172nd). Our church pastoral staff will take turn to lead these prayer meetings. ALL fellowship / small group PICs, brothers and sisters are encouraged to join in this important ministry.

Fellowship / Caring

- ☛ 2015 PIC - Please elect new PIC for your fellowship / small group by 11/23. Please contact Elise, eliselee@gmail.com if you have questions.
- ☛ Please pray for families who are expecting: Tom & Donghui (Feb.'15) and Zenus & Jessie (Feb.'15).

☆☆☆☆☆TOFU / Operation Christmas Child☆☆☆☆☆

"It is more blessed to give than to receive." Over the next few weeks, TOFU will be heading up this giving ministry by accepting toys, school supplies, clothes, toiletries and candies to be packed in gift shoeboxes. These will then be shipped to third world countries and given to children by missionaries of the Samaritan's Purse foundation. Donation bins are located in the lobby and monetary donations can be made to SFCC with designation "Operation Christmas Child." \$7 shipping cost per box, the rest of the money will go towards purchasing gifts. Please help us FILL these boxes and show the needy children that they are loved by God! ☆☆☆☆☆Deadline is November 14th! ☆☆☆☆☆

Community Service

2015 Open enrollment for Obamacare will start on 11/15. Church will provide a community service for our members and community friends by inviting International Community Health Services (ICHS) to come to our church for an Obamacare workshop and in-person application assistance. The schedule is as the below:

11/9 After TM service, 12:30 - 1:15 pm at SFCC

11/9 After MM service, 3:00 - 3:45 pm at FUMC

Also ICHS will come to our church on 11/22 to provide one-on-one assistance with the application. This is by appointment only, so please make the appointment with ICHS in-person assister after the workshop. This service is not associated with any insurance company and is totally free of charge.

SEATTLE FORMOSAN CHRISTIAN CHURCH



- 第一堂台語禮拜 First Worship Service in Taiwanese 10:00 am @ SFCC
- 第二堂英語禮拜 Second Worship Service in English 10:30 am @ SFCC
- 第三堂國語禮拜 Third Worship Service in Mandarin 01:30 pm @ FUMC

Seattle Formosan Christian Church
333 NE 76th Street Tel: 206-522-8084
Seattle, WA 98115 Fax: 206-522-7551

<http://www.seattlefcc.org>

主任牧師：鄭溢恩牧師 Rev. Ian Cheng | 425-623-2824 | ian@seattlefcc.org
助理牧師：梁景涵牧師 Pastor Jim Liang | 206-384-1845 | jim@seattlefcc.org

First United Methodist Church
1934 108th Ave NE
Bellevue, WA 98004

主日學參加人數 Sunday School Attendants	10/26	禱告會參加人數 Prayer Meetings Attendants	10/29
台語成人 Taiwanese Adult	N/A	週三教會 Wed. Church	12
英語成人 English Adult	N/A	週三東區 Wed. Eastside	5
國語成人 Mandarin Adult	N/A		
兒童 Children (TM/EM/MM)	6 / 3	總人次 Total	17
總人次 Total	N/A	下週目標 Next Week Goal	30

上週 Last Sunday 10/26	禮拜人數 Attendants	一般奉獻 General Offering
台語堂 Taiwanese	70	\$5884
英語堂 English	39	\$1800

事工報告 November 2nd, 2014

1. 有鑒於每逢小組、團契選新年度負責人時，有關教會對小組、團契展望及對各負責人的期待，常有許多討論和誤解，執事會決議於 11/08 週六 10:00 - 12:00 舉辦一場小組、團契說明會，由鄭牧師主理，內容包括：1. 團契小組的發展階段，2. 小組領導的角色與典範，3. 小組公約，4. 決定查考些什麼等等，歡迎已參加或未參加小組、團契的弟兄姐妹都能踴躍報名參加這個說明會，期望藉此大家能對小組、團契有更清楚認識，更熱心參與聚會，或擔任小組、團契同工，意者請向**新任團契執事鄭普凱弟兄**報名，以便預先準備教材。
2. 迦勒與約書亞團契將於 11 月 15 日星期六 11:30 am - 2:30 pm 舉行**感恩聚餐**，餐後將邀請南區証道堂楊宗正牧師分享及勉勵，歡迎邀請朋友一起參加。
3. 想要成為一個耶穌的門徒？想要能領人信主？教會第一期門徒訓練採開放報名，有志參加**第一梯次門徒訓練者**，詢問及報名請洽**鄭牧師**，有志者請盡快報名。
4. 想要增進你的服事？想要能幫助新信主的基督徒嗎？教會**第二期門徒訓練**採遴選制，凡已參與過門訓的弟兄姊妹，牧師會依據需要跟進進階的門徒訓練，內容包括：**靈修操練、明白神的旨意、護教學、解經學 (I)**，預定於十二月份開始，有志者請回**鄭牧師**的邀請 Email。
5. 11/9 **教會大清掃**！事工分配會貼在佈告欄上，請大家預備心。
6. 徐忠昌牧師將於 12 月 5 - 7 日來本教會做聖經講座及講道，主題為「**教會論**」。講課大綱及時間表將隨後公佈，請大家預備心參加，詳情請洽**慧真姐**。

教會禱告會——週三晚上 7:30 分

西雅圖區地點於教會；東區地點於 St. Peter 教會 (Bellevue - NE 8th & 172nd) 將由教會牧職同工輪流帶領，請各團契小組負責同工及教會兄弟姐妹踴躍參加。

第四季成人主日學

「符類福音平行經文研究」已於 9 月 28 日開始，共計 11 課，請大家踴躍參加。

團契／關懷組

☪ **待產家庭**：請兄姐為 Tom & Donghui (二月)，國樑 & Jessie (二月) 兩家庭代禱願待產間一切平安順利。

☪ **代禱**：為教會事工及兄姐身心靈的需要，關懷組成立 Prayer Corner。若有需要被代禱的或有代禱事項請洽禱告同工：蕊芬牧師娘、Tim、Kai、Karin、純卉姐、洪雪姐、秀蘭姐、敬鳳姐。會堂外設有代禱箱，歡迎兄姐使用，同工將為您祈禱。

☆☆☆☆☆豆腐／聖誕兒童行動☆☆☆☆☆

「施比受更有福」，在未來數週內，「豆腐」會為這事工募集玩具、學校用具、衣服、家用品與糖果等並分裝在禮物鞋盒內，最後會轉交撒瑪利亞人基金會的宣教士分送第三世界的兒童作聖誕禮物。物品捐獻請投入大廳的捐贈箱，金錢捐獻請開支票給教會並註明 Operation Christmas Child，募集的捐款會在扣除運費後，全數用於購買聖誕禮物，請大家愛心捐助填滿捐贈箱，讓第三世界的兒童也能感受神的愛。☆☆☆☆☆截止日期為 11 月 14 日！☆☆☆☆☆

社區服務

Obamacare 醫療保險計劃的 2015 年度公開參保期即將於 11/15 開始開放申請，教會特邀非營利組織「國際診所」International Community Health Services (ICHS) 派員來教會向會友及社區朋友講解全民健保計劃的詳細內容及申請資格，講解會及個人申請協助安排如下：

講解會

11/9 台語禮拜後 12:30 - 1:15 pm 於教堂

11/9 國語禮拜後 3:00 - 3:45 pm 於東區

另外 ICHS 專員也將於 11/22 於教堂提供免費填表與申請的協助，每一個申請時間為 40 分鐘且需事先預約，若會友或社區朋友於講解會完認為符合資格者，可於講解會後與 ICHS 專員訂定 11/22 的預約時間，帶齊文件照約定時間來教堂辦理申請，所有服務與任何保險公司無關也不收任何費用。